
 
Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 7/2023 
 

2023-09-26 

Protokoll 7/2023 

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdagen den 26 
september 2023 kl. 16:30-17:00, Bråvallasalen, Stadshuset 
 

Ledamöter Clara Lindblom (V) Ordförande 
Fritz Lennaárd (M) Vice ordförande 
Anders Österberg (S) 
Alma Carlsson (S) 
Gustav Österman (S) 
Ingela Edlund (S) 
Martin Hansson (MP) 
Karin Blomstrand (M) 
Sergej Salnikov (SD) 
Said Abdu (L) 
Frank Hojem (C) 
Joakim Johansson (S) ersätter Emil Hrafn Stensson (S) 
Mats Rydelius (M) ersätter Albin Ström (M) 
 

Ersättare Frida Punar (S) 
Hashim Mohamed Jama (V) 
Albin Arleskär (MP) 
Theréz Randquist (M) 
Hansi Karppinen (L) 
Lovisa Hedin (KD) 
 

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör 
Olga Ekstam Tjänsteman 
Lena Lien Tjänsteman 
Fabian Lind Nämndsekreterare 
Sherif Zakhour Borgarrådssekreterare 
 

Justerare Clara Lindblom, Fritz Lennaárd 
 

Datum för justering 2023-10-04 
 

Paragraf §19 
 

Sekreterare Fabian Lind 
  



Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 7/2023 
 

2023-09-26 

 

§ 19 
Förvärv av bostadsrätter för gruppbostad i Brf 
Tegelbruket på Kungsholmen. Inriktningsbeslut  
FSK 2023/287 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden uppdrar åt fastighetskontoret att påbörja 
förvärvsprocessen av 6 bostadsrätter för gruppboende i 
projekt Brf Tegelbruket på Kungsholmen. I processen ingår 
att förhandla med byggherren om kommande förvärv. 

2. Fastighetsnämnden föreslår att kommunfullmäktige 
godkänner fastighetsnämndens beslut. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Said Abdu (L) med stöd av vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. 
(M) och Frank Hojem (C) lämnar ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  

För oss Liberaler är grupp- och LSS-bostäder en hög prioritet, 
varför vi ser positivt i att staden fortsätter arbeta för att 
tillskapa fler bostäder för ändamålet. Däremot noterar vi att 
kostnaden för dessa bostäder är väldigt höga. För framtida 
förvärv bör staden därför göra mer för att hitta bostäder med 
mer rimliga hyror. 
  

Ersättaryttrande 
Lovisa Bernhardsson (KD) instämmer i särskilt uttalande från Said 
Abdu (L). 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/287-1 (Godkänd - R 1) Förvärv av bostadsrätter 
för gruppbostad i Brf Tegelbruket på Kungsholmen. 
Inriktningsbeslut 
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